

高贵林孔子学院荣获“2020-2021 汉语考试优秀考点”称号

Confucius Institute in Coquitlam has been awarded “Excellent Chinese Test Center”

高贵林孔子学院一直是汉考国际指定的海外汉语考试考点之一，一直以来以完善的考点设置和考试服务深受考生和家长的好评，今年在汉考国际和教育部中外语言交流合作中心于 2020 年 12 月 16 日联合举办的“2020 国际中文教育交流周”活动中更荣获了 2020 年度“汉语考试优秀考点”。

2020 年由于全球疫情的影响，本年度大部分汉语考试被迫取消。当汉考国际于今年夏季开放居家 HSK 考试服务后，高贵林孔子学院第一时间通知考生，开放网络报名。2020 年已经有超过 220 名考生参加了不同级别的 HSK 居家考试，为广大考生提供了便利的考试服务。

Confucius Institute in Coquitlam has been awarded “Excellent Chinese Test Center”

Confucius Institute in Coquitlam has been one of the overseas Chinese test centers designated by the Chinese Test International Co, Ltd. It has been highly praised by candidates and parents for its excellent test center setting and test services. This year, Chinese Test International and Center of Language Education and Cooperation jointly organized the "International Chinese Language Education Week 2020" on December 16 and won the "Excellent Chinese Test Center" award.

Due to the impact of the global epidemic, most Chinese tests this year have been cancelled. When Chinese Test International opened its home edition HSK test service this summer, Confucius Institute in Coquitlam notified candidates as soon as possible and opened online registration. Because of this, more than 220 candidates took the HSK home test at different levels, providing convenient test services for the candidates.